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Abstract (en)
A remote control system which makes it possible to form groups with respect to transmitters (1) which wirelessly transmit messages and/or with
respect to receiving decoders (2) which preferably act on actuators (6). The system operates with decoders (2) which freely definably allocate a
key address, oriented in accordance with instruction keys (7), to each received key address by means of memories which can be programmably
occupied as allocation table (3). The key addresses are allocated to the actuators (6) at the output side (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Fernsteuersystem, das bezüglich Sendern (1), die Telegramme leitungslos absenden, und bzw. oder empfangenden Dekodern (2) die vorzugsweise
auf Aktoren (6) wirken, Gruppenbildung ermöglicht. Das System arbeitet mit Dekodern (2), die durch Speicher, die programmierbar als
Zuordnungstabelle (3) belegbar sind, jeder empfangenen Tastenadresse eine nach Befehlstasten (7) orientierte Tastenadresse frei festlegbar
zuordnen. Die Tastenadressen sind auf der Abgabeseite (8) den Aktoren (6) zugeordnet. <IMAGE>
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